



# Östhammars Sport Klubb

Protokoll sektionmöte onsdag 20/4

kl. 18.00 på IP

---

## Fotbollssektion

### Närvarande

Jessica, Katarina, Anna, Gabriella, Lars-Ove, Nicolas, Jenny, Dan och Michael

### Dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**  
Inga synpunkter
4. **Ekonomi**
  - a) *Ekonomisk rapport*  
God likviditet, återkoppling från revisorerna.  
Har lagen sammankomster måste närvarolista finnas med som underlag till bokföringen. Intersportfaktura kommit ska tas via kickback.
  - b) *Sponsring*  
Se nedan.
5. **Information**
  - a) *HS*  
Ok för budget och verksamhetsplan. Ny ordförande, ny vice ordförande samt bekanta ansikten som Laila Söderblom är ny ledamot och Jenny Änggård är ny suppleant.
  - b) *HÖFF*  
Fulltalig styrelse. Lyckat träningsläger.  
Pappersinsamlingen fortsätter.
  - c) *Arbetsgrupper*  
Nu tar vi nytåg i detta. Går igenom de olika grupperna.  
Jessica skriver in i dokumentet.
6. **Fotbollsverksamheten**
  - a) *Årsplaneringen*  
På NAS:en finns alla handlingar så alla kommer åt detta.  
Nu är det träningstider som är mest relevant, städdag, domarutbildning, mm.

Tänkt så att alla kan hänga med och följa året.

*b) Söndagsmöte*

Tema skadetejning och lindning. Mycket uppskattat. Britta Molarin som sjukgymnast, höll i utbildningen och delade ut tips och tricks.

Nästa söndagsmöte, 8 maj är fokus på Grönt kort.

Information om grönt kort skickas ut i kallelsen.

Sedan kommer det att ske utbildning i Hjärtstartaren den 14 maj.

*c) Organisation och lag*

Samarbetsavtal med Gimo är påbörjat, för att ha samarbete med div 5-laget, pga tunt spelarunderlag. Dela på kostnader, mm och sedan följa upp i slutet på säsongen.

P13 och P14 har slagits ihop till ett lag, ordnat på laget.se också.

*d) Inbjudan uppstart våren*

Ny uppstart för samma ålderskullar som startades upp i höstas.

Annons i Östra Uppland där vi går ut med vilka lag vi har. LO kontaktar Mattias Lejonclou.

## **7. Anläggningar**

*a) IP/Fotbollsplan*

Kratta planen och lägga på duken sker imorgon den 21 april, info har gått ut till lagen.

LO och Gaby tar uppgifter och fördelning samt kommunicera ut detta till lagen.

*b) Länergården*

Avtal på gång med kommunen, inväntar återkoppling från Peter Nyberg.

*c) Cafeterian*

Behov av cafeteriaansvarig, beställningar kan ske via Ica. Cafeteriaschema behöver vi skapa.

Beslut: Nicolas och Katarina tar cafeteriaansvaret, LO hjälper till vid behov.

Se över behov av verktyg, såsom konservöppnare, mm samt se över möjlighet till återvinning.

*d) Byggnationer*

Läktarannons kommer ut i kommande vecka.

## 8. Övriga frågor

- Verksamhetsplan och målsättning tas på nästa möte
- Arbetsgrupper fortsättning på nästa möte.
- Sponsorgruppen tar och följer upp på varje möte.
- Utbildning i Klubblokalen förmiddagen den 2 juni. Halvdag á 500kr
- Utskick till ledarna för respektive lag för domarutbildning den 26 april. Barn/ungdomarna behöver komma till IP för att få inloggningsuppgifter för att kunna genomföra utbildning.
- Micke Åkman lämnar över sina punkter.  
ÖSK.s IT-miljön (HS) med undantag från Solceller  
Projekt, fastighet (Fotbollen)  
Sponsormaterial (Fotbollen)  
Beslut: Samtliga läser Guld-, Silver- och Bronssponsor avtalen till nästa möte.  
Frikorten tar Anna tag i.

## 9. Nästa möte

**Onsdag 18 maj kl 18.00**